

ЗАКЛЮЧЕНИЕ

Представление о семейных ролях у индивидов, имеющих опыт проживания в незарегистрированных брачных отношениях / Екатерина Петровна Паславская; Факультет философии и социальных наук, Кафедра психологии; науч. рук. Е.В. Столярская.

Объект исследования: семейные роли.

Предмет исследования: представления о семейных ролях партнерами в парах, имеющих опыт проживания в незарегистрированных брачных отношениях.

Цель исследования: выявить особенности представлений о семейных ролях партнерами в парах, имеющих опыт проживания в незарегистрированных брачных отношениях.

В работе рассмотрены семейные роли и их распределение в таких отношениях как: брачные, незарегистрированные брачные и добрачные отношения. Получены данные, характеризующие особенности ролевых ожиданий и притязаний, а также согласованность в распределении ролей в различных видах отношениях.

Ключевые слова: семейные роли, супружеские роли, жизненный цикл семьи, молодая семья, незарегистрированные брачные отношения, добрачные отношения.

ABSTRACT

The understanding of family roles in individuals who have experience of living in unregistered marital relationship/ Ekaterina Petrovna Paslavskaya; Faculty of Philosophy and Social Sciences Department of Psychology scientific adviser E.V. Stolyarskaya.

Object of study: family roles.

Subject of study: the understanding of family roles partners in pairs having the experience of living in unregistered marital relationship.

Objective: to identify the features of the understanding of family roles partners in pairs having the experience of living in unregistered marital relationship.

In this work considers the family roles and their distribution in such relationships as marriage, unregistered marital and pre-marital relationship. Data describing the characteristics role expectations and aspirations. As well as consistency in the distribution of roles in different kinds of relationships.

Keywords: family roles, marital roles, family life cycle, young family, unregistered marital, pre-marital relationships.